
Zápis z porady vedení konané dne 2. 6. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Kohoutková, Dostál, Veselý, Holub, Bartošek, Matyska, 

Křenek, Malinka, Račanský, Novotná Buršíková 

Omluveni: Ledvinka 

 

1. Dlouhodobý záměr MU 

– Ředitel informoval o schůzce s Janyškou a Brandejsem – stanovení společných témat 

s ISem.  

– V rámci diskuse mimo jiné zmíněny: 

o open access – IS chce spravovat repozitář dokumentů, ústavu „zůstává“ 

repozitář primárních vědeckých dat 

o aktivity kolem webu, zaměření a plány IS MU zůstávají primárně na oblast 

výuky, web MU se strategicky nepřekrývá 

o součinnost při řešení bezpečnostních incidentů (viz dále bod 3) 

– Malinka a Křenek zašlou řediteli podklady pro standardní IT včetně běžných činností 

(nejsou rozvojové, ale nejsou zadarmo), ředitel zpracuje, finální verze pro Janyšku 

zašle do pátku. Ve středu proběhne schůzka ředitele s rektorem. 

– Aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2015 – kolegium zašle v bodech co 

nejrychleji Matyskovi, ten zpracuje a předá prorektorovi. 

 

2. OP VVV  

– Ředitel informoval o schůzce s Matyášem, Vévodovou a Čermákem – fakulta 

připravuje projekt na rekonstrukci zadního traktu, což zahrnuje i zbourání a 

znovupostavení „Déček“ a případně vynutí přeložení sálů a hlavního uzlu optické 

páteře BAPS. Je nutné připravit odhad nákladů a postup v takovém případě, současně 

za ÚVT určit osobu, která nás bude v jednáních s FI zastupovat (odpovídá Holub, 

Dostál, Ledvinka). 

– Fakulta aktuálně připravuje rozvahu budoucí využitelnosti prostor pro případ, že by se 

rekonstrukce podařila a současně ÚVT odstěhoval.  

– Divizní dokončí představu o prostorových potřebách z loňska – velikost ploch, účel, 

budoucí nárůsty včetně financování. Nezbytné důkladnější zvážení realistických 

plánů.  

– Primární výzkumné osy e-IROI pro ÚVT (koncept centra excelence) – bezpečnost, 

elektronické informační zdroje, e-infrastrukturní a navazující aktivity vyplývající 

z CERIT SC.  

 

3. Bezpečnost  

– Nedávný bezpečnostní incident s „ukradenými“ sekundárními hesly potvrdil problémy 

v součinnosti týmů CSIRT MU IS MU (CSIRT MU nemá k dispozici potřebná data 

pro řádnou analýzu a případnou pomoc). 

– Je zorganizována schůzka za přítomnosti prorektora Janyšky, doc. Brandejse a jeho 

lidí, ředitele ÚVT a zástupců CSIRT týmu. Schůzky 

 

4. Hospodářská činnost ÚVT  

– Hlavní zisk plyne z pronájmů sítí, možnosti rozšíření jsou omezené. Veselý pověřen 

ředitelem zkoordinovat rozvahu a plány ÚVT pro následující období (a la DZ), 

s minimálním cílem udržet současný objem. (odpovídá Veselým, zpráva – 30. 6.) 

 



5. Ostatní 

– Ve středu proběhla první schůzka týkající se webu, v týmu budou zastoupeny i některé 

fakulty. Matyska se setká s Ing. Soukupovou (odbor vnějších vztahů a marketingu 

RMU), výsledky schůzky předá Antolovi.  

– Schůzky kolegia s odděleními – 9. 6. – projektová podpora, 16. 6. – Leška (Office 

365), 23. 6. možnost schůzky s oddělením Strejčkové nebo s knihovníky (Bartošek 

ověří dostupnost) 

– Šrubařová upozornila na nutnost odeslání prohlášení o střetu zájmů pro některé členy 

vedení.  

– Šrubařová informovala o plánované rekonstrukci klubu ÚVT od konce července do 

cca 20. srpna. Větší akce možno domluvit s fakultou. Malá zasedačka C311 – výměna 

nábytku pro větší kapacitu zasedání. S tajemnicí FI domluvena možnost vzájemné 

výměny mobiliáře.  

– Tajemnice informovala o propočtech pro pololetní odměny, bude nižší objem, nejsou 

zatím pokryty některé položky tohoto roku.  

– Kohoutková informovala, od 1. 6. funguje celá personalistika na MU v Magionu a 

spisové službě, bude následovat ekonomika.  

– 19. 6. proběhne prezentace INETu na ZČU v Plzni. 

– Hostingové služby – Kohoutková, Křenek a Regner se sejdou s Ivanem Burianem, 

který má být osobou odpovědnou za koordinaci hostingových služeb ÚVT, evidence 

co hostujeme, kolik, komu apod. 
– Bartošek se sejde s Rabušicem – strategie k open access. 

– Holub informoval o schůzkách s potenciálními dodavateli telefonie, připravují se podklady 

pro veřejnou zakázku.  

– Holub informoval o bezpečnostním incidentu v Sitol a CERITem SC, zatím probíhá analýza.  

– Křenek – dokončují se některé interní projekty – Office 365 (Leška), interní datová úložiště 

(T. Sapák). Nově – zapojení laboratoře genomiky a laboratoře proteomiky pod 

CEITECem do univerzitní infrastruktury, práce s citlivými medicínskými daty.  

– Příprava projektu STORK s ministerstvem vnitra (M. Procházka) – chtějí pilotní 

propojení identit do svého systému, navržená smlouva je nejasná, třeba dopřesnit, co 

po nás vlastně chtějí.  

– Regner informoval o nabídce antiviru pro celou MU od McAfee za čtvrtinovou cenu 

současné licence od ESET. Regner zjistí, jaké jsou zkušenosti s McAfee, zkusí snížit 

cenu u ESET.  

– Regner informoval o přebírání IT podpory malých pracovišť – nakladatelství, muzeum 

apod. Bude hotovo do konce zkouškového období, poté navštíví pracoviště Regner, 

nabídne podporu při dlouhodobé správě. 

– 12. 6. proběhne schůzka s LVT, témata: hlavní téma datová úložiště – přehled a 

vlastnosti dostupných úložišť, dále stručnější informace – evidence SW, nástroj pro 

evidenci HW a SW, certifikáty, šifrování a podepisování e-mailů, informace 

o budoucnosti SafeQ, informace o Campus Agreement (EES) a další. Případné návrhy 

na další témata zasílat Regnerovi. 

– Dostál zjišťoval zájem o zahraniční stáže – zatím zájem malý, někteří divizní ještě 

prodiskutují (kontrola koncem měsíce). Matyska zdůraznil, že osoby, které chtějí 

pokračovat v akademické kariéře, v podstatě musí mít absolvovánu zahraniční stáž.  

– Čerpání institucionální podpory – zatím omezené, 30. 6. – informace o stavu financí, 

vytipování vhodných osob pro cesty (Dostál).  

– Ředitel zvolí termín pro malé výjezdní zasedání – kolem půlky října, nejspíš 13. a 14. 

10. 

– K 15. 6. proběhne malá kontrola výběrových řízení, 23. 6. poskytne Šrubařová 

informace.  



– Hodnocení a funkční příplatky – divizní – poslat řediteli okamžitě.  

 
 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


